
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 
ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa: 007-04/24-02/34 
Ur.broj: 251-190-24-01 

 

Z A K LJ U Č C I 
s 34. sjednice ŠO,  

održane dana 3. prosinca 2024. 

 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: Hrvoje Đurak, Jelena Čeko, Igor Naglić, Krešimir Sočković i 

Tibor Komar, Ivana Pikić Jugović 

Član Školskog odbora koji nije prisutan: Ivan Bubić. 

Ostali članovi: Ante Kožul, v.d. ravnatelj 

Zapisnik vodi Jelena Čeko. 

Sjednica je započela u 19.10. 

 

 

Za ovu sjednicu predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Financijski plan za 2025. do 2027. g. 

3. Otvaranje pristiglih ponuda za Natječaj za izbor ravnatelja/ice za OŠ Ivana Meštrovića 

4. Razno 

 

Predsjednik Školskog odbora predlaže promjenu redoslijeda točaka u Dnevnom redu zbog 

tehničkih i organizacijskih razloga. Predlaže zamjenu 3. i 4. točke Dnevnog reda. 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 2. Financijski plan za 2025. do 2027. g. 

Članovi Školskog odbora primili su pisani materijal uz poziv. Predsjednik Školskog 

odbora i v. d. ravnatelja usmeno informiraju nazočne članove Školskog odbora o točki dnevnog 

reda i vode ih kroz određene parametre financijskog plana. Predsjednik Školskog odbora 

napominje da ovakav plan predlaže Grad Zagreb i da je on podložan promjenama. Član školskog 

odbora gospodin Krešimir Sočković utvrđuje da Školski odbor prima na znanje ovakav plan, ali 

o njemu ne glasuje. Dalje navodi kako je uočeno smanjenje proračuna za nadolazeće godine te da 

za to ne postoji konkretno obrazloženje, navodi da bi mogući razlog tome mogao biti prelazak na 

cjelodnevnu nastavu. Predsjednik Školskog odbora odgovara da će tražiti objašnjenje kod 

školske računovotkinje i o tome izvijestiti članove na sljedećem Školskom odboru. V. d. 

ravnatelja navodi kako je na stručnom skupu za ravnatelje škola rečeno da će prelaskom na 

cjelodnevnu nastavu, školama biti zadovoljene sve materijalne potrebe. 

 

 



Ad. 3. Razno 

 Školskom odboru upućena je zamolba računovotkinje da se usvoji Odluka o nabavi  

prehrambenih proizvoda u iznosu od 26 000,00 eura. Članovi školskog odbora smatraju da je 

zamolba općenita te da ne razumiju njenu svrhu pa traže obrazloženje. Predsjednik Školskog 

odbora odgovara da će tražiti objašnjenje kod školske računovotkinje i o tome izvijestiti članove 

na sljedećem Školskom odboru. 

 V. d. ravnatelja Ante Kožul navodi da je Grad Zagreb odobrio sanaciju sanitarnih 

čvorova prema poslanoj dokumentaciji te da će se radovi odvijati za vrijeme dok traje nastava, tj. 

neće se čekati vrijeme učeničkog odmora. Radove će izvoditi tvrtka Infomont. 

 V. d. ravnatelja Ante Kožul navodi da je u 15. listopada 2024. Grad poslana 

dokumentacija potrebna za raspisivanje natječaja za izvođenje radova vezanih za energetsku 

obnovu. Školu su obišli zainteresirane tvrtke te Škola čeka ponudu. 

 

 

Ad. 4. Otvaranje pristiglih ponuda za Natječaj za izbor ravnatelja/ice OŠ Ivana Meštrovića 

 Školskom odboru poslane su dvije prijave za izbor ravnatelj ili ravnateljice. Utvrđeno je 

da obje prijave zadovoljavaju sve uvjete te da je dokumentacija u obje prijave potpuna. Utvrđena 

je sljedeća lista kandidata za izbor ravnatelja/ice OŠ Ivana Meštrovića: 

1. Jelena Acman 

2. Ante Kožul 

Predsjednik Školskog odbora potpisuje liste te ih uručuje predstavnicima tijela – predstavniku 

Radničkog vijeća, Učiteljskog vijeća, Vijeća roditelja te predstavnicima Grada. 

 

Sjednica je završena u 21.30.  

 

Zapisnik sastavila: Jelena Čeko 

 

Predsjednik Školskog odbora 

 

Igor Naglić, prof. 


